
 

 
 
Formandsberetning 15.10 2023 

 
Jeg vil gerne på vegne af bestyrelsen aflægge formandsberetning for regnskabsåret 2022/2023. 
Vores formand Lars Bern stoppede i foråret og bestyrelsen har i fællesskab varetaget formandskabet 
i fællesskab med Vibeke som midlertidig formand. 
Vi har i bestyrelsen i det forløbne år arbejdet med alle de områder, som er borgerforeningens 
formål: At varetage Liselejes interesse for udvikling, miljø og forskønnelse. Det er sket i samarbejde 
med medlemmer, offentlige instanser, samt andre lokale foreninger og privatpersoner. 
 
Vi har efter et par år med covid-19 restriktioner haft nedsat aktivitetsniveau. Vi kom så småt i gang 
sidste sommer, og denne sommer har der været fuld fart på. 
 
Det er ingen hemmelighed at vi i Liseleje er 2 foreninger som gennem årene har haft hver vores 
aktiviteter. I det forløbne år har vi udvidet samarbejdet om flere aktiviteter og det ser vi som en 
positiv udvikling. 
 
Vi har i år haft flere nye tiltag og aktiviteter og genoptaget nogle gamle. 
Aktiviteterne vil kassereren omtale i sin gennemgang af regnskabet og men jeg kan nævne et par 
stykker: 

- Fællesspisning og spise sammen i Parken med musikunderholdning. 
- Musik og anden underholdning på Torvet 
- Torvedage 3 gange i sommermånederne. 
- Uge 30 aktiviteter, som består af en lang række forskellige aktiviteter for børn og voksne. 
- Sankt Hans, i år desværre uden bål på grund af afbrændingsforbud. 
- Ukraineindsamling. 
- Jul i Liseleje. 
- Påskeæg trilning i skoven, græskarudskæring og mange andre arrangementer. 
- Opsætning af flagstænger gennem byen og indkøb af flag og standere. 
- Ny bænk på nordsiden af Ishuset. 
- Alle aktiviteter bliver nu meget mere synlig for medlemmer og sommergæster ved at følge 

”Liseleje Borgerforening” eller ”Liseleje, hvad sker der” på Facebook eller abonnere på 
Liseleje Avis. De ikke digitale kan finde information i udhængsskabet ved købmanden. 

 
Vi deltager en gang om året i et møde med kommunens Kultur- og Fritidsudvalg, hvor vi 
informerer politikerne om vore aktiviteter og planer for fremtiden. Næste møde er den 1. 
november. Disse møder er vigtige, da politikerne ikke skal glemme Liseleje. 
 
Vi har været, og er stadig i dialog med kommunen om de trafikale udfordringer i 
sommerperioden på Liselejevej. 
Da det er kommunen og politiet som bestemmer hvordan parkering, skiltning og trafikafvikling 
reguleres, kan vi deltage med erfaring for hvordan trafikken forløber og kun komme med forslag. 
Dette har i år resulteret i at 6 af p-pladserne sløjfes så oversigtsforholdene og trafikafviklingen 



 

forbedres. Vi har aftalt med kommunen at de sammen med os evaluerer det efter næste 
sommer. 
 
 Vi har også tilsagn fra kommunen om at vi er inddraget i placering af el ladestandere, som der til 
næste år opsættes 38 af i hele kommunen. Indtil videre er det planen at der opstilles en af 4 
hurtig-ladestandere på Torvet i Liseleje. 
 
Jeg vil gerne takke bestyrelsen og de mange frivillige for deres store arbejde, som alle gør 
ulønnet og med stor entusiasme og ildhu til gavn for vores by. 
 
Tak for ordet. 

 
 


